

Styrelsemöte 22/1-19

Närvaro: S. Johansson, V. Nerbe, S. Pepić, A. Salomonsson, M. Rolinska.
Justerare: Axel Salomonsson

Dagens punkter:

- Styrdokument med Open
 - Planering för JML och Grafisk Profil
 - Middagar
 - ITM-bidrag
 - Styrdokument med Hedda och Wårnheim
-

Diskussion:

- Vi tänkte ställa upp en anslagstavla där 50/50 open/bergs. Där ska respektive schaner och nyheter finnas. Vi skriver ett avtal på inventarier, som ska delas 50/50. Ekonomiska fördelar samt att open ska känna sig mer välkomna. Avtalet kommer gälla i två år. Open verkar vara OK med det.
- Delar upp arbetsuppgifter inom styrelsen, Veronika och Emma hanterar en presentation av en grafisk profil, Sanjin fixar loggor och Monika fixar JML-enkät
- Kemi ok med middag 19/3, W-middag måste flyttas då de är upptagna, 15 februari blir middag med W. Elektro den 25/4
- Workshop med styrelsen den 17/2
- Bokar ett möte med ITM för att diskutera ITM-bidrag, behöver få ett sammanställt dokument från SN och ÖPH den 8/2.
- Fixa ett styrelsedokument med Hedda och Wårnheim om hur verksamhetsberättelser ska hanteras vid årets slut.
- Sixten vill att vi skaffar toarulle-hållare, alla tycker det är rimligt.
- THS-workshop den 12/2 för styrelsen.

Justerat av Salomonsson